
Čo nové sa stalo v Sklenom cez týždeň 

3. týždeň 

Pondelok 13.1: 

V pondelok sa začal rannou poradou so zamestnancami, kde sme 

preberali to, čo nás čaká tento týždeň aj s ohľadom množstva 

informácii, ktoré treba zodpovedať v rámci infožiadosti. 

Doobeda som mal stretnutie s rodinným príslušníkom zosnulého 

spoluobčana. Preberali sme, čo sa vlastne stalo a ako bude chcieť, aby 

prebehol pohreb.  

V pondelok sme začali konkrétne kroky na spojazdnenie internetu na 

obecnom úrade spolu s pracovníkom obce. Začali sme s inštaláciou líšt 

na chodbe a zároveň aj inštaláciou routera na chodbe.  

V pondelok som mal okrem iného aj stretnutie s pracovníkom firmy, 

ktorý ponúka urnový háj na cintoríne obce. 

Poobede som mal stretnutie s poslancom Pagáčom, ktorý prišiel spolu 

s jedným vlastníkom pozemku v obci. Prišli za mnou s požiadavkou na 

zámenu pozemku z obcou. Ja som mu vysvetlil, ako funguje systém pri 

zámene pozemkov a ako treba podať žiadosť, čo potvrdil aj poslanec, 

ktorý je zároveň predsedom Komisie životného prostredia.  

Poobede som bol v klube dôchodcov, kde som bol aj súčasťou oslavy 

milého jubilea našej spoluobčianky a to konkrétne 85 rokov.   

 

Utorok 14.1.: 

V utorok sme začali ťahať káble na internet a následne aj zapájať 

konektor pomocou krimplovacích klieští. Toto krimplovanie som robil 

ja osobne a nakoľko to nerobím každý deň, tak to aj trvalo dlhšie, ale 

podarilo sa.  



V utorok sme okrem iného spustili všetky administratívne veci, ktoré 

sú nevyhnutné na spustenie verejnej obchodnej súťaže na pozemky pri 

cintoríne. Toto uznesenie sme schválili na poslednom obecnom, 

zastupiteľstve, ale nakoľko bol aj vianočný čas, tak nemohla byť 

zverejnená výzvy aj v regionálnej tlači. Toto bola podmienka pre 

právoplatný priebeh celej súťaže. V každom prípade je už súťaž 

vyhlásená a aj riadne zverejnená na web stránke obce a aj na úradnej 

tabuli obce Sklené. 

Poobede som mal stretnutie s ďalšou rodinou pozostalých ohľadom 

pohrebu, ktorý je plánovaný na štvrtok. Rodina sa rozhodla, že bude 

mať nebohý občan civilný pohreb a tak sme preberali všetky detaily 

a aj to, čo chcú spomenúť na smútočnej udalosti. 

Následne sme spolu s matrikárkou preberali, čo je nutné, aby odznelo 

na pohrebe a ako to musí prebiehať. 

 

Streda  15.1. : 

V stredu sme pokračovali v oživení kábla, lebo v utorok sme spravili 

funkčne len polovicu a boli aj iné veci, ktoré bolo treba spraviť. 

Každopádne sa nám to aj s pomocou testera od pracovníka obce 

podarilo a všetko už ide na optický internet. Tu by som spravil malú 

odbočku a rád pripomenul, že optický internet má obec za jedno euro 

na rok pre obecný úrad, obecným dom a školu. Štvrtý internet v rámci 

balíka bude na budove domu smútku preto, aby sme nemuseli napájať 

kameru na cintoríne cez vykrývač na kostole.  

V stredu som bol poobede pracovne v Martine, kde som okrem iného 

riešil podklady na Úrad práce pre nových pracovníkov obce. Cestou 

som mal pár telefonických konzultácii, ohľadom detailov na súťaž pre 

bytovú výstavbu. 

Poobede po návrate z Martina som s pracovníčkou obce riešil detaily 

ohľadom odpovede na infožiadosti.  



 

 

Štvrtok 16.1. : 

Vo štvrtok bola úloha dňa, aby prebehol pohreb nášho spoluobčana so 

všetkým, čo k tomu patrí a aby sa na nič nezabudlo. 

Ženy z úradu boli poupratovať dom smútku, ja som nachystal parte do 

obrazovky a vyskúšal aparatúru.  

Bol to vôbec môj prvý pohreb, ktorý bol celý v réžii obce. Celkovo to 

prebehlo rýchlo ale myslím, že dôstojne a ešte raz by som chcel 

prejaviť úprimnú sústrasť celej rodine a známym.   

Tento pohreb bol už druhým tento rok a tak dúfam, že sa táto 

negatívna udalosť v našej obci už nadlho nezopakuje.  

 

Piatok 17.1: 

V piatok som mal naplánovanú dovolenku, ale ráno som mal stretnutie 

s architektom, ktorý doniesol projekt na energetickú úsporu obecného 

úradu. V projekte bude aj debarierizácia obecného úradu a bude tak 

môcť byť splnený aj ďalší bod z môjho volebného programu. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

Slovo na záver: 

V piatok bola na kopci pri kríži na hornom konci zorganizovaná 

sánkovačka. Sánkovačku navrhli poslanci Veselka a Hammerová a ja 

som len súhlasil a podporil ich v ich iniciatíve. Tu treba dodať, že dráhy 

na sánkovanie sme robili aj v minulosti a aj sme to dávali na FB stránku 

obce, ale teraz prišli spomenutí poslanci s týmto nápadom, tak prečo 

to nezrealizovať.  

Deti sa zabavili a dospelí boli radi, že sa môžu stretnúť.  

Podľa mňa to bolo dobré a o to viac ma prekvapila reakcia našej 

spoluobčianky pani Kataríny Strakovej, ktorá tam písala o 14 rokov 

starej veci, ohľadom užívania verejného priestranstva a pokazilo to 

celkový dojem z príspevku. 

Vždy som sa aj ja osobne snažil odpovedať na všetky otázky 

v komentári tak, aby som nebol osobný. Odpovedať treba, ale ak 

odpoviete a potom sa tá istá otázka objavuje v rôznych variáciách 

znova a znova, to podľa mňa nie je dôkaz o tom, že ide o úprimný 

záujem o vec verejnú.  

V každom prípade by som chcel všetkých vyzvať, aby sme sa 

rešpektovali bez ohľadu na to, aký máme kto názor. Názory môžeme 

mať rôzne, ale pravda a fakty sú len jedny. NEEXISTUJE niečo také ako 

„dve pravdy“ a na to prosím nezabúdajme. 

Tento týždeň sa okrem iného začala aj dlho očakávaná výmena lámp 

verejného osvetlenia. Výmena by mala prebehnúť do konca mesiaca 

január, tak ako som to spomínal a sľúbil. Návratnosť by mala byť pri 

súčasných cenách za elektrickú energiu 5 rokov. 

V piatok doobeda bola zdemontovaná aj vianočná výzdoba 

a symbolicky sa tak skončili aj Vianoce. Pri budove školy sme začali aj 

s opiľovaním konárov, ktoré išli ku ceste tak, aby tam bol lepší prehľad 

a aj prejazd.  



Starosta obce Sklené Ing. Tibor Rišiaň     20.1.2025 


